
Protokół Nr XXXII/2021 

z Sesji Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 15 lipca 2021 r. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji. 

 

Piotr Wojdacz – Przewodniczący Rady Gminy Osiek Jasielski – Na podstawie art. 20 ust. 3 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym otwieram XXXII Sesję Rady Gminy 

Osiek Jasielski zwołaną w trybie nadzwyczajnym.  

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady – Kworum, Wysoka Rado,  mamy, ponieważ wiadomo, czas urlopowy, 

ale 8 radnych według listy obecności stawiło się na dzisiejszą sesję, a więc uchwały podjęte 

na sesji i obrady będą prawomocne. Witam serdecznie Pana Wójta. Witam serdecznie Pana 

Sekretarza Urzędu Gminy, Pana Rafała Zająca. Witam również Panią Joannę Banach-Gancarz 

z biura obsługi Rady. Witam Panią Skarbnik - Panią Małgorzatę Matuszyk. Witam sołtysów 

z poszczególnych sołectw, a przede wszystkim witam też radnych Gminy Osiek Jasielski. 

 

Radni obecni na Sesji: 

1. Dariusz Brej – Pielgrzymka, 

2. Henryka Gumienna – Zawadka Osiecka, 

3. Łukasz Gortad – Czekaj, 

4. Krzysztof Kiciliński – Samoklęski, 

5. Piotr Kurcz – Załęże, 

6. Tomasz Ropa – Mrukowa, 

7. Piotr Wojdacz – Samoklęski, 

8. Mariusz Zagórski – Świerchowa, 

(Lista obecności Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Radni nieobecni: 

1. Dariusz Brej – Pielgrzymka, Paweł Ciuła – Pielgrzymka, 

2. Tadeusz Gumienny– Zawadka Osiecka, 

3. Marek Kiełbasa – Świerchowa, 

4. Piotr Kurcz – Załęże, 

5. Tomasz Ropa – Mrukowa, 

6. Daniel Socha – Mrukowa, 

7. Kazimierz Wygonik – Załęże, 

8. Tomasz Źrebiec – Osiek Jasielski. 

 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Stachurski - Wójt Gminy, 

2. Rafał Zając – Sekretarz Gminy, 

3. Małgorzata Matuszyk – Skarbnik Gminy, 



4. Janusz Brączyk – Sołtys wsi Pielgrzymka,  

5. Władysława Stachurska – Sołtys wsi Mrukowa, 

6. Władysław Świątek – Sołtys wsi Czekaj, 

7. Tadeusz Zawisza – Sołtys wsi Osiek Jasielski. 

(Lista obecności Sołtysów i zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady - Porządek obrad, Wysoka Rado, pozwólcie, że odczytam na siedząco: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2021. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek 

Jasielski na lata 2021-2026. 

9. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac 

w okresie międzysesyjnym. 

10. Interpelacje radnych. 

11. Wolne wnioski i zapytania. 

12. Zakończenie Sesji. 

Tak się przedstawia porządek przygotowany na dzisiejszą posesję. Czy są jakieś wnioski co do 

porządku obrad, bardzo proszę. Wysoka Rado, Panie Wójcie. 

 

Andrzej Stachurski - Wójt Gminy Osiek Jasielski - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

Panie i Panowie Sołtysi, chciałem wprowadzić do porządku obrad, proszę o wprowadzenie 

uchwały odnośnie pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego na realizację zadania 

publicznego. To jest pomoc na realizację zadania - budowa chodnika przy drodze powiatowej 

w miejscowości Mrukowa, dokładnie jest to droga Samoklęski - Brzezowa - Kąty i jest to 

odcinek 195 - metrowy. Tam chcemy wykonać zarurowanie rowu i ułożenie chodnika. Także 

prosiłbym Wysoką Radę o wprowadzenie tej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Czy są jeszcze jakieś wnioski 

o poszerzenie porządku obrad albo o wycofanie z porządku obrad jakiś punktów? Jeśli nie ma, 

to wniosek Wójta poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem wniosku Wójta polegającym 

na poszerzeniu porządku obrad o uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Jasielskiego na realizację zadania publicznego, proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał od głosu? Wniosek Wójta przyjęty jednogłośnie. A więc proponuję, Wysoka 

Rado, aby wnioskowaną uchwałę umieścić w pkt 5 i kolejno później zmienić numerację 

porządku obrad, a więc mamy 13 punktów porządku obrad, w pkt 5 wprowadzona uchwała. 



Myślę, że już nie ma sensu od nowa odczytywać porządku obrad. Porządek obrad poddaję 

pod głosowanie. Kto jest za poszerzonym porządkiem obrad o tę jedną uchwałę, proszę 

o podniesienie ręki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Porządek przyjęty 

jednogłośnie. 8 głosów za. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady - Protokół z Sesji XXXI był umieszczony w BIP-ie. Był również 

dostępny w formie fizycznej w biurze obsługi Rady. Czy są jakieś uwagi co do treści protokołu 

z poprzedniej sesji, bardzo proszę Wysoką Radę. Jeśli nie ma, to przechodzimy do głosowania 

za przyjęciem protokołu Sesji Nr XXXI. kto jest za przyjęciem protokołu, proszę o podniesienie 

ręki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Protokół Sesji Nr XXXI został przyjęty 

jednogłośnie, 8 głosami za. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

 

Przewodniczący Rady - Przechodzimy do pierwszej uchwały przygotowanej na dzisiejszą sesję, 

mianowicie podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. I w paragrafie pierwszym uchwała zawiera: „Udziela się 

w 2021 r. pomocy rzeczowej o wartości 50 000,00 zł dla Powiatu Jasielskiego dla zadania pod 

nazwą „Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej Nr 1895R Samoklęski – Brzezowa – Kąty 

w miejscowości Mrukowa działka nr 402 na długości 195 mb w km 2+523÷2+718.”. Uchwała 

wprowadzona do porządku obrad przez Pana Wójta. Bardzo proszę, otwieram dyskusję nad tą 

uchwałą. Wiadomo, że z tym tematem już żeśmy się wcześniej spotkali i też rozważali, 

bo częściowo tam prace już są wykonywane, także na pewno każdemu z Wysokiej Rady ten 

temat jest znany. Bardzo proszę, może jeszcze krótko Pan Wójt. 

 

Wójt Gminy – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, tak jak tutaj zostało powiedziane chcemy 

ten chodnik wybudować. To jest na tym odcinku 195 m i tam planujemy poszerzenie jezdni 

do 6 m, ponieważ przy tych chodnikach, gdzie te chodniki są realizowane wszędzie 

praktycznie, gdzie jest taka możliwość, to zostaje poszerzona. Także prosiłbym o podjęcie tej 

uchwały. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Jeśli nie ma chętnych do zabrania 

głosu w sprawie tej uchwały, przechodzimy do głosowania. Bardzo proszę o zajęcie swojego 

stanowiska. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 8 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 



 

Przewodniczący Rady – Po w przeprowadzonym głosowaniu stwierdzam, że 8 radnych 

opowiedziało się za przyjęciem uchwały  

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

 

Przewodniczący Rady - Kolejna uchwała, która została umieszczona w porządku obrad 

nadesłanym do Wysokiej Rady, to analogiczna uchwała, mianowicie podjęcie uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego na realizację zadania 

publicznego. I tutaj uchwała dotyczy tej samej drogi, natomiast musimy ją jeszcze raz podjąć, 

bo taka uchwała już była podjęta jakiś czas temu. Te prace projektowe, które tam były konieczne 

do wykonania opóźniły po prostu realizacją tego zadania, w związku z tym uchwała wygasła. 

Musimy na nowo podjąć tę uchwałę, żeby przystąpić do zarurowania kawałka rowu przy drodze 

powiatowej, to jest na wysokości mniej więcej szkoły, po drugiej stronie szkoły. No i musi być 

uchwała na nową podjęta, bo ta która była, straciła ważność, a trzeba tę inwestycję doprowadzić 

do końca. Może jeszcze krótko coś Pan Wójt, bardzo proszę. Wysoka Rado. Rozumiem, że mogę 

przystąpić do głosowania nad tą uchwałą. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 8 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady - Uchwała również przyjęta jednogłośnie. 8 radnych opowiedziało się 

za przyjęciem uchwały. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022. 

 

Przewodniczący Rady – W punkcie 7 porządku obrad, Wysoka Rado, mamy 

umieszczoną uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022. Jak z przesłanych, 

z przesłanej dokumentacji wynika to zobowiązania jest nieduże. W paragrafie pierwszym 

uchwała zawiera: „Wyraża się zgodę na  zaciągnięcie zobowiązania na rok 2022, na realizację 

zadania pn. „Opracowanie Strategii Rozwoju Ponadlokalnego „Dorzecze Wisłoki” na lata 2022 

– 2030”, w wysokości 7 000,00 zł (słownie: siedem tysięcy złotych 00/100).”. A więc pieniążki 

muszą być w budżecie Gminy na tę strategię zabezpieczone, w związku z tym tą uchwałą damy 

możliwość zabezpieczenia tych środków. Bardzo proszę odnośnie tej uchwały o zabranie głosu. 

Pan Wójt, bardzo proszę. 

 

Wójt Gminy - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, to jest pokłosie uchwały 

z poprzedniej sesji, która została podjęta i zaciągnięte zobowiązanie, tak, jak tutaj Pan 

Przewodniczący przedstawił. Dziękuję bardzo. 



 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do głosowania nad uchwałą. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 8 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady – Uchwała również przyjęta jednogłośnie 8 głosami za. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy 

Osiek Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 

2021. 

 

Przewodniczący Rady - Punktem 8, Wysoka Rado, jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie 

budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2021. Może tak pokrótce Pani Skarbnik przedstawi 

te zmiany, bo nie mamy Przewodniczącego Budżetowej. Komisja miała miejsce wczoraj, no ale 

musimy skorzystać tutaj z obecności Pani Skarbnik, żeby pokrótce te zmiany, jakie 

wprowadzamy, nam przedstawiła. Bardzo proszę. 

 

Małgorzata Matuszyk – Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany wprowadzane projektem 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 

30 grudnia 2020 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2021. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Pani Skarbnik. Również w budżecie ma 

odwzorowanie uchwała, którą podejmowaliśmy w pkt 5, mianowicie podjęcie uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego, kwota 50.000 po wydatkach, 

która będzie właśnie zabezpieczeniem na rzecz Powiatu na realizację tego chodnika 

w miejscowości Mrukowa. Taka autopoprawka została w zmianach również uwzględniona. 

Nie mamy, Wysoka Rado, Przewodniczącego Komisji Budżetowej. Czy ktoś z członków 

chciałby ewentualnie powiedzieć o opinii Komisji Budżetowej? Przewodniczący Komisji 

Budżetowej prosił, bo też uczestniczyłem w Komisji, prosił o przedstawienie tej opinii 

budżetowej. Opinia Komisji Budżetowej, która odbyła się wczoraj, co do zmian, inwestycji 

w miejscowości Załęże, Dom Ludowy, Czekaj, przebudowa kanalizacji, jest pozytywna, 

natomiast Komisja Budżetowa negatywnie się ustosunkowała co do wydatków na rzecz 

inwestycji w miejscowości Samoklęski, budowa trybuny przy stadionie piłkarskim. Taka jest 

opinia po wczorajszej Komisji Budżetowej całego składu Komisji, a nawet niecałego, 

bo bodajże jedna osoba nie uczestniczyła w posiedzeniu Komisji. Czy są pytania, bardzo 

proszę, co do zaproponowanych zmian? Jeśli nie ma, to przystępujemy do głosowania. Bardzo 

proszę. Pan Wójt. 

 



Wójt Gminy - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, wiem też, że była dyskusja 

wczoraj nad tą uchwałą. Chciałem powiedzieć, że te zaproponowane inwestycje, które chcemy 

wprowadzić, jest to budowa trybuny. Tak naprawdę, przygotowywaliśmy wniosek do złożenia 

do „Sportowej Polski” i było to na 50 % dofinansowania. Kwota, jaka była na budowę tej 

trybuny to była kwota, ogółem wartość kosztorysowa robót to było 500.215 zł i to była trybuna 

2-modułowa. W tej chwili, po rozmowach z firmą, w ogóle z firmami, które mają takie trybuny, 

można zamontować jeden moduł i tutaj jest potrzeba zabezpieczenia tej kwoty, ponieważ 

będziemy robić zapytanie czy przetarg i tak naprawdę te wszystkie ceny idą w górę. Jeszcze, 

z tego co wiem, na dzisiaj, to te ceny tych trybun nie poszły do góry, więc ta stal chyba jeszcze, 

tam jeszcze jakieś stare zapasy, ale o co chodzi. Jeżelibyśmy złożyli ten wniosek 

na te praktycznie pół miliona, nasz udział byłby 250.000 zł. My w tej chwili zabezpieczamy tą 

kwotę 200.000, z tym, że część robót będą musieli wykonać też myślę, że sami, i zawodnicy, i 

kibice, tam z tych poszczególnych miejscowości. Myślę, że tutaj takim sposobem uda się nam 

to zrealizować. Kolejną sprawą jest budowa kanalizacji w miejscowości Czekaj. Sami wiecie, 

że mieszkańcy od dawna zabiegali. Chodzą, pytają o to, kiedy to będzie zrealizowany. Mamy 

w tej chwili środki, które możemy na to przeznaczyć, dlatego też staramy się te 300.000 

zabezpieczyć na realizację tego zadania. Też, póki co, jeszcze te ceny, co prawda ceny 

materiałów poszły w górę, ale ceny robocizny gdzieś tam jeszcze praktycznie takie wysokie 

nie są i myślę, że jeśli przeprowadzić przetarg, może będzie do taki przetarg, który nam pozwoli 

to wykonać. Trzecią taką zmianą w wieloletniej prognozie finansowej jest zmiana dotycząca 

środków na zabezpieczenie podpisania umowy na Dom Ludowy w Załężu. Szanowni Państwo, 

tutaj wszyscy wiemy, że było 3 przetargi. I tak w pierwszym przetargu firma, która zmieściła 

się w zabezpieczonej kwocie, te dokumenty nie były prawidłowo podpisane. Ogłosiliśmy drugi 

przetarg i w tym przetargu kwota była dosyć pokaźna, ponieważ ta kwota to była 925.000 

i wystartowała jedna firma. Postanowiliśmy unieważnić ten przetarg, puścić kolejny. 

I kolejnym, trzecim przetargiem była kwota, gdzie tutaj mamy 2 firmy, jedna kwota 809.867,42 

zł, a druga kwota na przetargu była 1.486.944 zł, tak naprawdę dosyć wysoka kwota, więc 

uznaliśmy, że jest to kwota, do której dzisiaj do Państwa Radnych, abyście podjęli stosowną 

decyzję i po prostu żebyśmy mogli realizować dokończenie tego Domu Ludowego. To jest 

w Państwa rękach, zależy od tego, czy Państwo tę uchwałę przegłosujecie czy nie. Jeżeli tak, 

to umowa będzie podpisana i prace będą realizowane. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady - Bardzo proszę o dyskusję ewentualnie nad zmianami 

zaproponowanymi na chwilę obecną w budżecie Gminy na rok 2021. Przechodzimy 

do głosowania nad zmianami zaproponowanymi. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 8 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 



Przewodniczący Rady – Po przeprowadzonym głosowaniu, stwierdzam, że na obecność 8 

radnych w dzisiejszej sesji, za uchwałą opowiedziało się 8 radnych, zatem uchwała przyjęta 

jednogłośnie 8 głosami za. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Osiek Jasielski na lata 2021-2026. 

 

Przewodniczący Rady - Ostatnią uchwałą, którą mamy w porządku obrad dzisiejszej sesji, jest 

wieloletnia prognoza finansowa, która zawiera odwzorowanie zmian, jakie w tym momencie 

Rada wprowadziła do budżetu. Bardzo proszę pokrótce jeszcze skomentować te zmiany przez 

Panią Skarbnik. 

 

Małgorzata Matuszyk – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek Jasielski na lata 2021-2026. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Pani Skarbnik. Czy są pytania co do zmian w WPF-

ie. Przechodzimy do głosowania. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 8 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady – 8 radnych opowiedziało się za przyjęciem proponowanych zmian, 

a więc uchwała przyjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 10. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji 

oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady - Przechodzimy do pkt 10 porządku obrad – Informacja Wójta 

z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej sesji oraz realizacji prac w okresie 

międzysesyjnym. Bardzo proszę Pana Wójta o zabranie głosu. 

 

Wójt Gminy – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, uchwały zostały przekazane do realizacji. 

Jak sami Państwo widzicie, dzisiaj niektóre uchwały są realizacją uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji.  Jeżeli chodzi o okres międzysesyjny, to mamy w tej chwili prace 

nad Domem Ludowym w Świerchowej, gdzie mamy klub seniora, który w tej chwili realizujemy. 

Przygotowane są dokumenty. Dzisiaj ustaliliśmy też wstępnie szczegóły tego, co tam ma być 

zakupione. Mamy też dokumentację, która pozwoli nam na przebudowę tej części, która tam jest 

potrzebna do przebudowy i będziemy też puszczać na to przetarg. Kolejną sprawą, Szanowni 

Państwo, jest w tej chwili mamy możliwość złożenia wniosków do Polskiego Ładu, czyli tutaj 

głównie nas interesuje gospodarka wodno-ściekowa, na którą tak naprawdę jest 95% 



dofinansowania i tutaj chcemy złożyć wnioski na budowę kanalizacji sanitarnej w miejscowości 

Zawadka, w miejscowości Pielgrzymka, w miejscowości Mrukowa i miejscowości Samoklęski. 

To by nam pozwoliło skanalizować resztę Gminy. Kolejną sprawą byłoby złożenie wniosku 

na budowę ujęcia wody i wodociągów na naszej Gminie. Jeżeli chodzi o kanalizację, to jeszcze 

tylko powiem, że mam taki wstępny tutaj, wstępną koncepcję, jest to 43 km na tych pozostałych 

miejscowościach. Myślę, że wody będzie pewnie więcej, bo mamy więcej miejscowości. Mamy 

tylko 2 miejscowości, w których mamy wodociągi. Ale jeszcze chciałbym powiedzieć, że też 

jesteśmy po przetargu, jeśli chodzi o przebudowę oczyszczalni ścieków. Kwota po przetargu 

to 950.000 zł. W tym momencie umowa jeszcze nie jest podpisana z wykonawcą, ale trwają 

czynności sprawdzające i jeżeli wszystko będzie ok, to taka umowa zostanie podpisana i I etap 

przebudowy oczyszczalni będzie realizowany. Myślę, że na ten moment tyle, dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Czy są jakieś pytanie jeszcze do Pana 

Wójta? 

 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Ad. 11. Interpelacje radnych 

 

Przewodniczący Rady - Czy są jakieś interpelacje radnych? 

 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Ad. 12. Wolne wnioski i zapytania 

 

Przewodniczący Rady - W wolnych wnioskach, bardzo proszę o zabieranie głosu ewentualnie. 

Bardzo proszę Radnego Piotra Kurcza. 

 

Radny Piotr Kurcz – Wysoka Rado, Panie Wójcie, w imieniu swoim i nieobecnego Pana 

Sołtysa, chciałbym podziękować Wysokiej Radzie, że przegłosowała tę uchwałę na dalszą 

realizację naszej tej inwestycji w Załężu. Także jeszcze raz bardzo serdecznie dziękuję 

wszystkim. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Radnemu Piotrowi Kurczowi. Pana Wójta 

proszę. 

 

Wójt Gminy – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, ja też pragnę podziękować wszystkim 

radnym za podjęcie tych uchwał. Tak naprawdę pozwoli nam to na realizację tych 3 zadań, 

tak jak powiedziałem, to będzie dokończenie budowy Domu Ludowego w Załężu, zrobienie 

kanalizacji w miejscowości Czekaj na nowym osiedlu i budowa na stadionie w Samoklęskach 

trybuny z zadaszeniem. To będzie trybuna na 100 osób. Szanowni Państwo, myślę, że też Klub 

Sportowy “Zamczysko” Mrukowa w tej chwili wchodzi do klasy okręgowej, co jest dużą 

promocją dla naszej gminy. Naprawdę, chłopaki się starają i też musimy po prostu wychodzić 



naprzeciw i też pomagać. Jest to wizytówka naszej Gminy, za co jeszcze raz serdecznie Wam 

dziękuję, że te uchwały zostały podjęte. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady - Bardzo proszę w wolnych wnioskach Wysoką Radę. Szanowni 

Sołtysi? 

 

Ad. 13. Zakończenie Sesji 

 

Przewodniczący Rady - Jeśli nie ma chętnych do zabrania głosu w wolnych wnioskach, nic 

innego mi nie pozostało, jak zakończyć XXXII Sesję Rady Gminy w Osieku Jasielskim, 

dziękując wszystkim za przybycie. Dziękuję też wyjątkowo, ponieważ wiem, że jest też czas 

urlopowy. Ciężko było to kworum osiągnąć, ale 8 radnych stawiło się, zatem obrady i uchwały 

były prawomocne. Dziękuję bardzo jeszcze raz. 

 

 

Na tym zakończono obrady sesji. 

 

 

Przewodniczący Rady  

Gminy Osiek Jasielski 

Piotr Wojdacz 

 

 

Protokołowała: Joanna Banach-Gancarz 

 

 


